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Iedzīvotāja – Nav saprotams, kāpēc pludmalē

Nav saprotams, kāpēc pludmalē pie Koklītēm nevar rast iespēju aizvākt aļģes?! Centra
pludmale ir “izlaizīta”, tas tāpēc, ka tā ir Zilā karoga pludmale. Labos laikapstākļos
Koklītēs ir daudz cilvēku,kuri vēlas atpūsties pie jūras un arī to dara. Aizejot šodien uz
pludmali tajā ir nepatīkami uzturēties gan tādēļ, ka ir neciešama smaka, krastā mētājas
beigti putni vai to atliekas, ģērbtuve ir “pazudusi” un tualešu NAV VISPĀR!!!
Vai tiešām ir nepieciešami tik lieli naudas līdzekļi, lai kaut cik savestu kārtībā pludmali?


